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Aanwezig: Marije, Marleen, Dennis, Maaike, Fokke, Ilja 
Afwezig: Nini 
 
 
AGENDA  

1 Opening & mededelingen 
2 Notulen en actiepunten 27 juni 2023 
3 Werkwijze MR 23-24 
4 Mededelingen/agendapunten vanuit de directie 

a – Tommy Tomato 
b – concept jaarplanning 
c – Jaarplan 22023-2024 

5 Update verbouwing 
a – Flora- en faunaonderzoek 
b – oplevering noodlokaal 
c – Klimaatbeheersing in de school 

6 Vooruitblik volgend schooljaar 
a – aantal kleutergroepen 
b - onderwijstijden 

7 Werkwijze MR 23-24 
8 Opvolging Fokke en Nini 
9 Basiscursus MR 
10 W.v.t.t.k. 

 _____________________________________________________________________  
  

NOTULEN  
 

1. Opening & mededelingen 
Marije opent de vergadering. Er zijn twee mededelingen vanuit de directie: 
- Ilja laat weten dat het MR-reglement van TWijs is aangepast in navolging van een 
wijziging in de Wet medezeggenschap op scholen (WMS): vanaf nu dient de directie aan 
te geven op welke punten de MR instemmingsrecht of adviesrecht heeft. De directie krijgt 
dus de plicht om dit actiever onder de aandacht te brengen van de MR dan in het oude 
reglement was vastgelegd.   
- Ilja geeft aan dat de staking die voor 5 oktober aangekondigd is, van de baan lijkt te zijn 
omdat er een cao-akkoord is bereikt tussen bonden en werkgevers.  
 

2. Notulen en actiepunten 27 juni 2023  
Dennis vraagt n.a.v. de notulen van de vorige vergadering of er al afgesproken kan 
worden wanneer de formatie komend jaar rond is. Ilja geeft aan dat het niet eerder kan 
dan half mei; dan wordt het formatieplan vanuit het bestuur goedgekeurd. Vervolgens kan 
het ook binnen de school bekendgemaakt worden, de streefdatum voor Ilja is voor 1 juni. 
In punt 4 staat een tekstuele fout, die zal Fokke eruit halen. Dennis vraagt n.a.v. dit punt 
ook wanneer het werkverdelingsplan klaar kan zijn. Ilja geeft aan dat dit uiterlijk 1 mei het 
geval zal zijn. 
 

3. Werkwijze MR 23-24 
Marije heeft een document met de werkwijze van de MR voorgelegd. Nini staat hier nog 
als MR-lid vermeld, dat zal Marije aanpassen. Tevens zal Marije de wijzigingen in het MR-
reglement zoals vermeld onder 1 erin verwerken. 
Marije geeft aan dat de MR het prettig vindt als Ilja elke vergadering aanwezig is. Dat is 
wat Ilja betreft prima. 
De werkwijze wordt goedgekeurd door alle aanwezigen. 
 

4. Punten uit de directie 
a. Tommy Tomato: Ilja vraag de MR of zij een idee heeft of ouders voor dit initiatief warm 
zouden lopen. Tommy Tomato verzorgt maaltijden op school om kinderen beter groenten 
te leren eten. Tommy Tomato heeft een presentatie op school verzorgd en dat klonk op 
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zich mooi, maar organisatorisch is het een uitdaging om de warme maaltijden in een 
kwartier uit te delen aan alle kinderen die zich inschrijven. De MR is sceptisch of dit veel 
gaat opleveren en of het niet een enorme regelzucht voor de school betekent. Er wordt 
besloten om het initiatief te laten voor wat het is. 
b. Ilja heeft een voorzet gemaakt voor de jaaragenda van de MR. Dat ziet er goed uit, 
Marije zal de agendapunten agenderen wanneer ze gaan spelen. Maaike en Dennis 
vragen nog bij Nini de MR-informatie op om te zien of daar nog punten in staan die 
opgenomen moeten worden. 
c. Het jaarplan: dit is nog ontwikkeling. De nadruk zal liggen op spelend leren bij de 
onderbouw, het beter opzetten van wekelijkse gezamenlijke lesvoorbereidingsmomenten 
van docenten, het implementeren van de nieuwe rekenmethode en het schrijven van een 
nieuw schoolplan. 
 

5. Verbouwing 
a. Het fauna-onderzoek is uitgevoerd en er zijn geen vliegbewegingen van vleermuizen 
geconstateerd. Dat maakt de weg vrij voor de opbouw. Ilja weet nog niet wanneer dat 
uitgevoerd wordt en wanneer de streefdatum is om te beginnen. Ilja vraagt het na bij 
Ronald Klos.  
Aanvulling n.a.v. mail Ilja van 14 september: Ilja geeft aan dat er een kleine correctie op 
de informatie is die tijdens de vergadering is gedeeld: tot en met het voorlaatste 
onderzoek zijn er geen vliegbewegingen waargenomen, het wachten is nu nog op de 
uitslag van het laatste onderzoek.  
b. Oplevering noodlokaal: het noodlokaal is drie dagen te laat opgeleverd en er is lekkage 
geweest. Het team heeft met vereende krachten het noodlokaal ingericht. Tijdens de 
warme dagen in de afgelopen twee weken kon er goed lesgegeven worden in het lokaal 
omdat er airco aanwezig is. Het wordt nu afwachten hoe het in de winter gaat en of er 
richting volgende zomer nog iets bedacht moet worden om de zon buiten te houden. Op 
het schoolplein is het wel even zoeken naar genoeg ruimte om te spelen, en op warme 
dagen naar schaduw. Er wordt ook buiten gespeeld rond het lokaal, dat is niet handig 
omdat er gewoon les wordt gegeven. Dat is echter moeilijk te voorkomen: continu 
surveilleren kan niet en de rondgang afsluiten mag niet omdat het een vluchtweg is. Het is 
dus nog even wennen. 
c. Klimaatbeheersing binnen de school: op deze warme dagen is het niet te doen op de 
bovenste verdiepingen (de binnentemperatuur is 29 graden). In juni is er weer iemand 
geweest om te kijken of er iets aan gedaan kan worden. Het was toen niet zo warm, dus 
het viel niet zo op. Het verhaal vanuit TWijs blijft dat de Adalbertusschool niet tot de 
warmste scholen (en dus de hoogste prioriteit) behoort. Ilja blijf een vinger aan de pols 
houden.  
Dennis geeft aan dat er ook nagedacht wordt over een tropenrooster: eerder beginnen en 
eerder uit. In ieder geval voor de bovenste drie lokalen. De vraag is dan of het voor de 
hele school moet gelden of alleen voor de lokalen waar de warmte het ergst is? En wordt 
dit besloten op basis van de buitentemperatuur of binnentemperatuur? Daarnaast moet er 
nagedacht worden op wat voor termijn in voorkomende gevallen de ouders ingelicht 
kunnen worden. Dit moet nog nader uitgewerkt worden.   
Marleen vraagt of er m.b.t. de klimaatbeheersing wellicht iets opgelost worden d.m.v. 
crowdfunding? Ilja geeft aan dat dit zou kunnen, maar omdat het extern geld is, zit het niet 
in de merenjarenbegroting. Probleem is daarmee dat de energiekosten niet zijn 
opgenomen en dat wanneer er iets stuk gaat, het niet zomaar vervangen kan worden. Het 
is daarom nog niet zo makkelijk te regelen.  
De MR vraagt zich nog af hoe dit werkt bij het bouwen van de nieuwe lokalen: kan daar al 
iets gerealiseerd worden zodat het probleem daar minder zal spelen? Ilja zal dit nader 
bekijken.  
 

6. Vooruitblik volgend schooljaar 
a. Aantal kleuterklassen per september 2024: De MR vraag wat het vooruitzicht is voor de 
groei van de school per september 2024 en wat dit betekent voor het aantal 
kleuterklassen. Ilja geeft aan dat er twee opties zijn: 1) starten met drie kleuterklassen of 
2) starten met twee groepen en een instroomklas. De cijfers wijzen er nog steeds op dat 



NOTULEN 
                    MR-VERGADERING 12 september 2023 

pagina 3 van 3 
 

er veel instroom zal zijn. De verwachting van de MR en de directie is dat dit voorlopig niet 
zal afnemen. 
b. Onderwijstijden: voor de zomer leek het erop dat er te veel onderwijstijd was 
ingeroosterd. Dit blijkt uiteindelijk mee te vallen. De school zit iets ruimer in de uren dan 
normaal, maar het is niet bovenmatig. Het is daarom de vraag of voor die paar uur de 
schooltijdens weer aangepast moeten worden. Dat levert veel rompslomp op. De huidige 
ruimte biedt de mogelijkheid om genoeg studiedagen te organiseren en om ruim genoeg 
tijd voor alle vakken in te plannen. 

 
7. Werkverdelingsplan 

Dit is een staartje van voor de zomer. De MR vraagt zich af of dit nu goed is afgerond. 
Nini en Maaike hebben het werkverdelingsplan doorgenomen, hun feedback is verwerkt. 
Het werkverdelingsplan zelf is rond, de taakuren worden nog verdeeld. In de nieuwe cao 
wordt het werkverdelingsplan weer op de schop gegooid, maar dat geldt pas voor het 
volgende schooljaar. 
 

8. Opvolging Fokke en Nini 
Dit kan samengepakt worden: als beide MR-leden niet vervangen worden, is de MR in 
evenwicht. Het minimale aantal leden is vier en daarin is voldaan. Dennis geeft aan dat 
zijn voorkeur uitgaat naar een MR met zes personen, maar dat vereist dat er iemand uit 
het personeel toetreedt tot de MR (in de verwachting dat er vanuit de ouders wel iemand 
zal komen). Dennis en Maaike brengen de vacature van Nini maandag tijdens de 
studiedag ter sprake. Als er iemand uit de groep van leerkrachten komt, zal er ook voor 
nieuw lid van de oudergeleding geworven gaan worden. Een eventuele verkiezing kan 
online gebeuren, zoals Dennis in een eerder stadium heeft uitgezocht. 
 

9. Basiscursus MR in oktober: Marleen heeft hier interesse in. 
 

10. W.v.t.t.k. 
- Marleen: is de schoolgids gemaild? Nee, dat zou vrijdag 8 september gebeuren, maar 
zal nu vrijdag 15 september gedaan worden. 
 

De volgende vergadering is dinsdag 14 november, 19.30 uur 


